



台北市迎新會

*Welcome to Taipei International Club
Art & Culture Interest Group*

***Silhouette of a Great Master: A Retrospective of Chang
Dai-chien's Art on the 120th Anniversary of His Birth***

巨匠的剪影---張大千120歲紀念大展



Dear members,

This year coincides with the 120th birthday of Great Master Chang Dai-chien. In commemoration, a selection from the finest works in the National Palace Museum collection and those temporarily entrusted from the National Museum of History of his painting and calligraphy, seals, and precious photographs has been made for this special exhibition. The exhibition will be held until June 25, 2019. If you have not yet visited the exhibition, Art & Culture Group would like to invite you to visit his masterpieces. Both English and Chinese guided tour and audio-guide device will be provided.

Time & Date: 2:00pm-4:00pm, Monday, June 17, 2019

Venue: National Palace Museum, Northern Branch, Exhibition Area I

國立故宮博物院北部院區，第一展覽區

Entrance Fee: NT\$150 per person 國人憑身分證件 150 元

Please confirm your attendance with Teresa Zhang at 0920-062101 or through e-mail: teresa.hm.zhang@gmail.com before June 14, 2019.

Art & Culture
Susan & Teresa

親愛的藝文小組會員們，

今年適逢大千先生 120 歲誕辰紀念，歷史博物館特與故宮博物院攜手合作，共同舉辦巨匠的剪影—張大千 120 歲紀念大展，展出時間到 2019/06/25 結束。您如果還未前往一睹大千先生的風采，藝文小組邀請您一起前往故宮參觀。請於 6 月 14 日前報名以利統計人數，報名請連絡 Teresa Zhang (張劉希敏)，手機 0920-062101 或電郵 teresa.hm.zhang@gmail.com，謝謝您的配合。

藝文小組
蘇怡 & 劉希敏 敬上